
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  8/2019 

z ôsmeho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 19. septembra 2019 

 v Kultúrno – spoločenskom zariadení, Opatovecká ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

v Žitavanoch dňa 23. 09. 2019 

 



Zápisnica  
z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 19. 09. 2019 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:       Starostka obce:   Mgr. Edita Grzybová 

Poslanci:   Peter Chren, Karol Kováč, Roman Ondriaš, Štefan Borkovič,                                                                                                                                         

                                         Pavol Čepček,  

                                          

Ospravedlnení:             Ing. Milan Barabáš, Pavel Chren 

 

Neprítomní:                   Ľubica Adamcová, Miroslav Chren 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Henrieta Herdová, Ing. Regina Kissová 

 

Verejnosť:  Peter Ondriaš Miroslav Frajka, Ján Farkaš, Miroslav Kováč, Ing. 

Michaela Antoliková, Miroslav Hubočáni, Jozef Valašík 

     

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Miroslav Chren 

                                                                       členovia: Karol Kováč, Ľubica Adamcová 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavel Chren, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch   

                                                                                                           materiál č. 60/2019 

5. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany, k. ú. Kňažice,  

(predaj pozemku Peter Molnár a Helena Molnárová)              materiál č. 61/2019 

6. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany, k. ú. 

Kňažice (predaj pozemku Dušan Šabo a Helena Šabová)   materiál č. 62/2019 

7. Návrh na odvolanie člena komisií pri OZ v Žitavanoch    materiál č. 63/2019 

8. Návrh na odvolanie členov Rady školy pri MŠ a ZŠ Žitavany a návrh na delegovanie 

členov Rady školy pri MŠ a ZŠ Žitavany      

                                                                                                 materiál č 64/2019 

9. Návrh na zriadenie vecného bremena pre ZsVZ, a. s. Nitra              materiál č. 65/2019

  

10. Návrh na zakúpenie vertikálnych žalúzií do športovej haly   materiál č. 66/2019 

11. Návrh na zmenu spolufinancovania projektu (Multifunkčné ihrisko) materiál č.  

 



67/2019 

12. Návrh na použitie rezervného fondu      materiál č. 68/2019 

13. Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 6/2019               materiál č. 69/2019 

14. Vystúpenie občanov 

15. Informácia starostu obce 

16. Interpelácie poslancov 

17. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomných poslancov je 5. Pre neprítomnosť poslancov, boli nahradení 

predseda aj člen návrhovej komisie a overovateľ zápisnice. OZ je nahrávané na diktafón.  

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Pavol Čepček 

                                                           členovia. Karol Kováč, Štefan Borkovič 

Určenie overovateľov zápisnice: Peter Chren, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Nebol dostatočný počet prítomných 

poslancov pri schvaľovaní návrhu na nakladanie s nehnuteľnosťou pri bode 5 a poslanec 

Miroslav Chren sa mal dostaviť na zasadnutie OZ neskôr, preto bol program pozmenený, tak 

že bod 5 sa presunul na bod 13. 

Karol Kováč opäť navrhol zaradiť do programu vymenovanie nových poslancov do komisii. 

Starostka obce uviedla, že sa bude tomu venovať v bode 6.  

 

Uznesenie č. 64/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e:  

 

            upravený program rokovania 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 Karol Kováč, Štefan Borkovič, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Pavol Čepček 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 



K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu. 

Ing. Jaroslav Dubec namietal, že chýba uznesenie č. 61/2019 rozpočtové opatrenie na dom 

smútku Kňažice. 

Ing. Regina Kissová uviedla, že takéto uznesenie nebolo. 

 

Uznesenie č. 65/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o: 

kontrolu plnenia uznesení OZ v Žitavanoch č. 55/2019 zo dňa 30.05.2019, 58/2019, 59/2019, 

60/2019 zo dňa 27.06.2019 a 63/2019 zo dňa 15.08.2019, 

 

 

k o n š t a t u j e,  ž e: 

• uznesenie č. 55/2019 zo dňa 30. 5. 2019 je splnené, 

• uznesenie č. 58/2019 zo dňa 27.06.2019 je splnené, 

• uznesenie č. 59/2019, 60/2019 zo dňa 27.06.2019 nie je splnené, 

• uznesenie č. 63/2019 zo dňa 15.08.2019 je splnené   

 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 Karol Kováč, Štefan Borkovič, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Pavol Čepček 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4  Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 

 

 

 

K bodu č. 5 Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce 

Žitavany, k. ú. Kňažice (predaj pozemku Dušan Šabo a Helena Šabová) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu a odovzdala slovo  

predsedovi komisie životného prostredia a výstavby p. Karolovi Kováčovi. 

Karol Kováč uviedol, že zámer na odkúpenie pozemku rodinou Šabovou neodporúčajú 

schváliť, nakoľko je to verejné priestranstvo a nachádza sa tu vodný zdroj pre občanov – 

studňa.  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 5 Karol Kováč, Štefan Borkovič, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Pavol Čepček 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 

 

 

K bodu 6. Návrh na odvolanie člena komisií pri OZ v Žitavanoch 

 

Mgr. Edita Grzybová, starostka obce predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu.  JUDr. 

Marianna Kováčová sa vzdala členstva v komisii životného prostredia a výstavby.  

Poslanec Štefan Borkovič prejavil záujem pracovať vo finančnej komisii. 

Karol Kováč uviedol, že pracovať v komisii môže ktokoľvek z občanov a vyzval prítomných, 

ak o niekom vedia, aby o nich upovedomili. 

Štefan Borkovič navrhol p. Frajku, on ponuku neprijal, tiež p. Miroslav Kováč ponuku 

odmietol. 

 

Uznesenie: 66/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

p r e r o k o v a l o: 

návrh na odvolanie JUDr. Marianny Kováčovej z funkcie člena Finančnej komisie a Komisie 

životného prostredia, výstavby, územného plánovania, dopravy, služieb a verejného poriadku, 

 

b e r i e    n a    v e d o m i e: 

oznámenia JUDr. Marianny Kováčovej zo  dňa 10.07.2019 o odstúpení z pozície člena 

komisií, 

 

o d v o l á v a: 

dňom 19.09.2019 JUDr. Mariannu Kováčovú z funkcie člena Finančnej komisie a Komisie 

životného prostredia, výstavby, územného plánovania, dopravy, služieb a verejného poriadku, 

 

v o l í: 

- Štefana Borkoviča - za člena Finančnej komisie. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 Karol Kováč, Štefan Borkovič, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Pavol Čepček 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 



K bodu 7 – Návrh na odvolanie členov Rady školy pri MŠ a ZŠ Žitavany a návrh na 

delegovanie členov Rady školy pri MŠ a ZŠ Žitavany 

 

Mgr. Edita Grzybová, starostka obce predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu.  

 

Uznesenie č. 67/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

o d v o l á v a: 

zástupcov obecného zastupiteľstva 

• Bc. Jána Baráta z orgánov školskej samosprávy – Materskej školy v Žitavanoch, 

• Bc. Jána Baráta, Mgr. Editu Grzybovú z Rady školy Základnej školy J. V. Šimka 

v Žitavanoch, 

 

d e l e g u j e:  

zástupcov obecného zastupiteľstva 

• Petra Chrena do orgánov školskej samosprávy – Materskej školy v Žitavanoch, 

• Karola Kováča, Pavla Čepčeka do Rady školy Základnej školy J. V. Šimka 

v Žitavanoch. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 Karol Kováč, Štefan Borkovič, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Pavol Čepček 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 

 

 

K bodu 8 –    Návrh na zriadenie vecného bremena pre ZsVZ, a. s. Nitra         

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu a otvorila diskusiu.  

Karol Kováč sa zaujímal, či bude doterajšia parcela 947/1 preparcelovaná, alebo bude vecné 

bremeno na celej parcele. 

Starostka obce uviedla, ak schvália navrhnutý geometrický plán tak bude vytvorená nová 

parcela. 

Peter Ondriaš . upozornil, že ide o podvod na nás, nakoľko potrebujú zlegalizovať cestu. 

Štátne lesy tak už urobili. Starostka o tom vie nakoľko mali spoločné jednanie.  

 

Uznesenie č. 68/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

 



p r e r o k o v a l o: 

a) návrh geometrického plánu č. 117/2019 zo dňa 02.09.2019, 

b) návrh na zriadenie vecného bremena na parcele č. 947/17 v k. ú. Opatovce, 

 

s c h v a ľ u j e : 

a) geometrický plán č. 117/2019 zo dňa 02.09.2019 vyhotoviteľa geo.flex,s. r. o., 

Kamenná č. 850/15, 951 97  Žitavany, IČO 47649356 s vyznačením parcely 947/17 

o výmere 1752 m2 v k. ú. Opatovce, odčlenenej od parcely 947/1 o výmere 78196 m2; 

 

b) zriadenie vecného bremena na pozemku vo vlastníctve Obce Žitavany: 

- parc. č. 947/17 v k. ú. Opatovce o výmere 1752 m2 v práve prechodu 

a prevádzkovania prívodného potrubia LT DN 100, vykonávania rekonštrukcií, 

modernizácií, opráv, údržby potrubia a vodného zdroja spolu s vodojemom 

umiestnenom na parc. reg. C 947/2 k. ú. Opatovce, 

pričom vecné bremeno bude spočívať v práve spoločnosti Západoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a. s., Nábrežie za hydrocentrálou 4, 949 60 Nitra, IČO 36550949 a vecné 

bremeno bude zriadené na dobu neurčitú bezodplatne; 

 

u k l a d á 

OcÚ: 

- zabezpečiť uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa schvaľovacej časti 

uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 Karol Kováč, Štefan Borkovič, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Pavol Čepček 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 

 

 

K bodu č. 9 –Návrh na zakúpenie vertikálnych žalúzií do športovej haly 

 

Mgr. Edita Grzybová odovzdala slovo Petrovi Chrenovi, aby predložil dôvodovú správu. 

Uviedol, že žalúzie sú potrebné nie len na skultúrnenie priestoru, ale hlavne kôly 

účinkujúcim, ktorým svieti slnko počas vystúpenia. Terajšie zelené zábrany sú nevhodné 

a odstrašujúce. Pokiaľ by sa v budúcnosti menili okná, žalúzie sa prehodia. Predložil 

predbežnú cenovú ponuku.  

Roman Ondriaš – uviedol, že je jednoznačne za zakúpenie žalúzii. 

Štefan Borkovič  - bol jednoznačne proti, nakoľko sa začalo riešiť množstvo iných akcií, 

ktoré neboli doteraz uskutočnené. Navrhol dať požiadavku do rozpočtu na budúci rok alebo 

nech P. Chren žiada peniaze od futbalového zväzu. 

Peter Chren sa ohradil, že je to obecná budova. 

Štefan Borkovič – namietal, že predtým navrhnuté veci sa nerobia, lebo nie sú financie. 

Žiadal dodržať postup 



Pavol Čepček – podporil návrh a treba halu prenajímať. 

Karol Kováč – sa zaujímal, keď odsúhlasia žalúzie, či nám zostanú financie na ostatné, už 

rozbehnuté akcie. 

Ing. Regina Kissová – uviedla, že rezervu máme, ale zatiaľ nie je doriešené dofinancovanie 

multifunkčného ihriska, kde chýba cca 12.000,-€. 

 

Uznesenie č. 69/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zakúpenie vertikálnych žalúzií do športovej haly, 

 

s c h v a ľ u j e :  

zakúpenie vertikálnych žalúzií do športovej haly, 

 

ž i a d a : 

účtovníčku OcÚ: 

 

• zapracovať náklady na zakúpenie žalúzií na príslušnú výdavkovú položku do rozpočtu 

obce na rok 2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 Karol Kováč, Roman Ondriaš, Peter Chren, Pavol 

Čepček 

Proti: 1 Štefan Borkovič 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 

 

 

K bodu 10. Návrh na spolufinancovanie projektu (Multifunkčné ihrisko) 

Mgr. Edita Grzybová, predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu, otvorila diskusiu. 

Pavol Čepček – skonštatoval, že na začiatku bolo povedané, že z úradu vlády dostane obec 

cca 40.000,-€ a obec doplatí cca 20.000,-€. Firma Adara dala cenovú ponuku 50.000,- €, 

napriek tomu zákazku nedostala. Mal výhradu, aby o spolufinancovaní rozhodovali piati 

poslanci.  

Ing. Jaroslav Dubec – za pýtal, či existuje protokol o odovzdaní ihriska a stavebné 

povolenie.  

Starostka obce – uviedla, že protokol o odovzdaní stavby je s dátumom 19. 8. 2019. stavebné 

povolenie si Úrad vlády nevyžadoval, postačuje im oznámenie o drobnej stavbe. 

Ing. Jaroslav Dubec – skonštatoval, že 25. 10. 2018 na OZ bolo schválené uznesenie na 

spolufinancovanie ihriska 5.000,- €. Toto uznesenie je stále platné. Zaujímal sa, ako sa doplatí 

rozdiel, keď ihrisko bude stáť cca 60.000,. €. Bolo povedané na zasadnutí OZ pokiaľ to bude 

vyššia čiastka ihrisko nebude a napriek tomu ho budujeme. 



Štefan Borkovič – uviedol, že na poslednom zastupiteľstve sa hlasovalo, či do toho idú alebo 

nie.  

Ostaní poslanci aj starostka obce uviedli, že sa nehlasovalo, len sa zhodli na tom, že „do 

toho idú“. 

Starostka obce uviedla, že zmluva bola podpísaná 9. 6. 2019. 

Peter Chren citoval zo zápisnice z 27. 6. 2019, kde bola vysúťažená suma 59.408,48 €.  

P. Štefan Borkovič so starostkou obce uistili poslancov, že ihrisko bude stáť 56.400.- €. Peter 

Chren sa pýta, prečo teraz majú hľadať 21.000,-€. Upozornil poslancov, že on sa skladať na 

ihrisko nebude. Ďalej sa zaujímal, prečo na zverejnenej zmluve nie je dátum podpísania. 

Starostka obce - tvrdila, že na zmluve, ktorú má ona, je uvedený dátum.  

Peter Chren - ďalej uviedol, že starostka tvrdí, že protokol o odovzdaní stavby bol podpísaný 

19. 8. 2019 a stavba sa začala realizovať 23. 7. 2019. Poslancom predložil fotku s dátumom. 

Štefan Borkovič – oponoval, že suma 56.400,-€ bola v prípade, že si sami urobíme podložie.  

Karol Kováč – uviedol, že skutočne sa zhodli, že ihrisko chcú, ale mali nasledovať ďalšie 

kroky ohľadom financií, ktoré podniknuté neboli. Starostka napriek tomu podpísala zmluvu. 

Zmluva je podpísaná bez dátumu, čiže je neplatná. Uviedol, že sa nedá zavrieť Za 

dofinancovanie niečoho, čo je neplatné. Nesedia termíny, dátumy, sumy.  

Pavol Čepček – sa zaujímal, kto robil krycí list, prečo sú tam projektované zvárané 

mantinely, ktoré sú drahšie než montované. 

Starostka obce – uviedla, že sa projektom nezaoberala. 

Karol Kováč sa spýtal p. starostky, či jej nevadí, že preberá za niečo zodpovednosť a nemá 

k tomu podklady. Obzvlášť, že toto nie je prvá problematická záležitosť.  

Peter Ondriaš - sa spýtal starostky, ako skolauduje ihrisko, keď nemá stavebné povolenie.  

Starostka obce uviedla, že nijako. 

Peter Ondriaš – jej pripomenul, že štatutár zodpovedá za prevádzku ihriska. Ihrisko musí 

mať prevádzkový poriadok a ona je zodpovedná. Ďalej chcel vedieť, ako bude napojená 

elektrina. 

Pavol Čepček - chcel vedieť, do kedy sa musí ihrisko odovzdať. 

Starostka obce informovala, že do 30. 9. 2019. 

Štefan Borkovič – keď sa niečo pokazilo, treba nájsť riešenie a nájsť peniaze. Treba prijať 

uznesenie. 

Ing. Jaroslav Dubec – zdôraznil, že tí čo hlasovali dnes tu nesedia a vedia prečo. 

Peter Chren – uviedol, že všetko čo sa robí sa robí opačne, takto sa nedá fungovať ešte tri 

roky. 

Ing. Jaroslav Dubec uviedol, že  25. 10. 2018 odsúhlasili siedmi poslanci spolufinancovanie 

5.000,-€ a starostka napriek tomu podpísala zmluvu, keď vedela, že budeme doplácať 

21.000,-€. Prečo konala v plnom vedomí proti uzneseniu. Vyzval poslancov, pokiaľ toto 

odsúhlasia budú spoluzodpovední za celú situáciu. Hlasovali za 5.000,.€ a zrazu riešia 

21.000,- €. Spýtal sa poslancov, či chcú platiť čiernu stavbu.  

Starostka obce – uviedla, že v júni mohli poslanci povedať, že nejdú do toho a ona by 

nepodpísala zmluvu. 

Karol Kováč – uviedol, že poslanci iba vyjadrili názor, že ihrisko chcú a ostatné veci mal 

doriešiť obecný úrad a starostka.  



Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že poslancom nič iné nezostáva, len to doriešiť, nakoľko 

ihrisko je už takmer dokončené. Starostka ich postavila pred hotovú vec. Vymenoval 

poslancov, ktorí za uznesenie hlasovali a teraz tu nie sú. 

Peter Chren - sa opätovne pýtal, prečo nie je na zmluve dátum.  

Starostka obce - uviedla, že na zmluve, ktorú má ona dátum je.  

Poslanci sa zhodli, že bude najrozumnejšie zvolať zastupiteľstvo, na ktorom sa zúčastnia 

všetci poslanci. 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

K bodu 11. Návrh na použitie rezervného fondu 

Mgr. Edita Grzybová  predložila dôvodovú správu a uviedla, že je bezpredmetné sa týmto 

bodom zaoberať, nakoľko išlo o financie na multifunkčné ihrisko. 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 5 Štefan Borkovič Karol Kováč, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Pavol Čepček 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 

 

 

K bodu 12. Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 6/2019 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu. 

Karol Kováč – uviedol, že na budovanie chodníkov nemáme žiadne podklady a chce predísť 

zas zbytočným nedorozumeniam. 

Starostka obce – uviedla, že projekty sú len informatívne.  

Štefan Borkovič – informoval poslancov, že sa musia dohodnúť, určiť parametre a ošetriť to 

uznesením. Na začiatku roku sme mali financie na chodník Hlboká a do dnes nie je. Osem 

mesiacov, nie sme schopní vybaviť potrebné papiere. 

Karol Kováč – má obavy niečo schváliť, aby zas neboli problémy. Vyjadril nesúhlas, že zas 

bude postavený pred hotovú vec, lebo štatutár podpíše. 

Starostka uviedla – že to nebolo v jej záujme realizovať chodníky, len vyhovela požiadavke 

poslancov. 

Ing. Regina Kissová – uviedla, že v rozpočte to môže byť zahrnuté. 

Starostka obce - skonštatovala, že vie, že jej poslanci neveria a práve preto nechce urobiť 

chyby, ako pri chodníku Hlboká a multifunkčnom ihrisku. 

Karol Kováč – apeloval na uznesenie, v ktorom bude všetko uvedené, parametre, materiál 

a pod.  

Ing. Jaroslav Dubec – žiadal mať v zápisnici uznesenie, v ktorom bude presne definované, 

čo sa schválilo a čo neschválilo. 

 



Uznesenie č. 70/2019 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Žitavanoch 

 

p r e r o k o v a l o: 

návrh rozpočtového opatrenia č. 6/2019, 

 

s c h v a ľ u j e: 

upravené rozpočtové opatrenie č. 6/2019 s nasledovnými zmenami: 

 

- v časti I. je upravená položka nasledovne: 

611, KZ 41, Tarifný plat – opatrovateľská služba – schválená suma 1.100,00 Eur, 

716, KZ 41, Prípravná a projektová dokumentácia (PD chodník) – vylúčená v plnej výške 

3.500,- Eur 

 

- v časti II. sú vylúčené nasledovné položky: 

454001, KZ 46, Z rezervného fondu – 11.908,48 Eur, 

712001, KZ 46, Budov, priestorov, objektov (Multifunkčné ihrisko) – 11.908,48 Eur 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 Karol Kováč, Roman Ondriaš, Peter Chren, Pavol 

Čepček, Štefan Borkovič 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 4 Ľubica Adamcová, Ing. Milan Barabáš, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, 

 

 

K bodu č. 13  Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany, k. 

ú. Kňažice, (predaj pozemku Peter Molnár a Helena Molnárová) 

 

Mgr. Edita Grzybová uviedla, nakoľko je počet poslancov nedostačujúci na prerokovanie 

návrhu na nakladanie s nehnuteľnosťou, bude zaradený do rokovania nasledujúceho 

zasadnutia OZ. 

 

 

K bodu č. 14. Vystúpenie občanov 

 

Peter Ondriaš – uviedol, že pred mesiacom písomne zaslal otázku na obecný úrad. Starostka 

prisľúbila odpoveď v zákonnej lehote 30 dní, ale do dnes nedostal odpoveď. Ďalej chcel 

vedieť prečo objednala firmu geo.flex,s.r.o. na vypracovanie geometrického plánu 

a nezverejnili sme cenu.  

Pri hornej krčne na zábradlí v križovatke je reklama, jej majiteľ uviedol, že ju starostka 

povolila a má z nej benefit. 



Starostka obce – súhlasila, že ju povolila, obec z nej nemá žiadny benefit. 

Peter Ondriaš- uviedol, že starostka klame, lebo on vie, že má jazdy grátis. 

Starostka  obce – priznala, že má kartičku na využívanie služieb taxi služby. 

Peter Ondriaš – ju upozornil, že je to nepriama korupcia. Navrhol starostke, aby zvážila 

odstúpenie z funkcie. Inak všetko, čo sa tu robí skončí na prokuratúre. Vyzval hlavného 

kontrolóra, aby konal, inak tu niekto za toto všetko skončí v base.  

Starostka obce – p. Ondriaša uistila, že dá odstrániť reklamu a kartičku vráti. 

Peter Ondriaš – uviedol, že mali o tom v prvom rade vedieť poslanci a zamestnanci, ktorí 

o ničom nevedeli. 

Miroslav Kováč  – položil otázku, prečo poslanci nevyčlenili ani cent na opravu výmoľov po 

zime. Na Opatoveckej ulici pod cintorínom sa nedá jazdiť.  

Jozef Valašík – navrhol, donútiť občanov, aby si urobili do realizácie výstavby chodníkov 

kanalizačné prípojky. Ďalej uviedol, že na križovatke pri bývalých potravinách u Šimka 

parkovalo jedno auto a už ich je tam viac a parkujú do cesty. Navrhol posunúť múr p. Juraja 

Sámela o 2 metre. Je ochotný ho vlastnoručne zbúrať. 

Miroslav Frajka – sa zaujímal, ako pokračuje štúdia ohľadom ulice Viničná. 

Karol Kováč – veľmi podrobne a obšírne informoval p. Frajku. (zvukový záznam je 

zverejnený na internetovej stránke obce Žitavany.) 

Ján Farkaš – navrhol, aby si obyvatelia bytoviek platili za parkovacie miesta, v každom 

meste to tak funguje. Ďalej uviedol, že zberné nádoby na papier sú pravidelne plné. Pokiaľ 

nevieme zabezpečiť viac smetných kontajnerov, nech ich na obecnom traktory zvážajú 

zamestnanci obce. 

Štefan Borkovič – sa pýtal, prečo neobjednáme viac kontajnerov. 

Starostka obce – informovala, že nemáme dostatočné množstvá, aby nám bolo pridelených 

viac kontajnerov.  

Miroslav Kováč – upozornil starostku, že Žitava je v zlom stave, voľakedy sa pravidelne 

čistila a teraz sa to nerobí.  

Ing. Jaroslav Dubec- žiadal o vytvorenie redakčnej rady, ale aby bola bez starostky. Navrhol 

Luciu Gajdošovú ako redaktorku, Henrietu Herdovú a Mgr. Annu Absolónovú.  

Navrhol vybudovať zberný dvor, lebo z obecného úradu je jeden veľký bordel.  Ďalej navrhol 

doručovať do domácnosti kompostéri.  

Informoval poslancov, že hasiči využívajú techniku na súkromné fušky. Prikázal viesť knihu 

jázd, následne urobí kontrolu a pokiaľ evidencia nebude v poriadku dá to policajtom. 

Skritizoval, že boli na celom Slovensku oslavy SNP a naša obec nemá ani 20,.€ na veniec. Je 

to hanba. Ďalej skonštatoval, že nám mizne obecný majetok – spýtal sa starostky, kde je 

poľná kuchyňa. 

Starostka obce - uviedla, že ju majú vojaci, ktorí vystupovali na akcii Žitaviansky kotlík. 

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že nie je od predaja alebo zapožičania žiadny doklad. 

A týmto spôsobom za začal búrať „vystrkov“. 

Upozornil poslancov, že už je veľmi zle. 

Jozef Valašík -  navrhol, že on spíli stromy okolo Žitavy. 

Starostka obce - mu to zakázala. 

 

 



K bodu č. 15. Informácia starostu obce 

 

Starostka obce informovala poslancov o realizácií prechodov pre chodcov a o kúpe auta pre 

obecný úrad, nakoľko terajšia Škoda 105 je v zlom stave. 

 

K bodu č. 16 Interpelácie poslancov 

 

Štefan Borkovič – za zaujímal v akom štádiu je oprava domu smútku v Kňažiciach. Tiež 

v akom štádiu je odvodnenie Vŕškov. Ďalej sa zaujímal, ako starostka vyriešila zatekanie do 

bytoviek. Žiadal zverejniť ako sa zapracovali do územného plánu požiadavky a návrhy 

občanov. Vyjadril znepokojenie, keď bude v novembri stretnutie s občanmi, čo im povedia, že 

pri nich urobili. Každá pripomienka sa musí zapísať a skontrolovať jej splnenie.  

Starostka obce – uviedla, že v uvedených otázkach nepodnikla nič. 

Štefan Borkovič – navrhol starostke, aby si sama prehodnotila, čo sa bude robiť.  

Karol Kováč – uviedol, že na všetko treba uznesenie, je to smutné, ale jedine tak sa musí 

robiť. Inak nedonútia starostku obce, aby konala.  

Pavol Čepček – sa zaujímal o odkanalizovanie obecných budov. Ďalej chcel vedieť či sa 

bude riešiť rýchlosť v obci. Chcel vedieť koľko je ešte poslancov náhradníkov. Ďalej 

upozornil na reklamy na facebooku.  

Roman Ondriaš – informoval o divadelnom predstavení, ktoré má byť 6. 10. 2019, chcel 

vedieť potvrdiť čas o koľkej prídu. 

Starostka obce – ostala prekvapená, že o tejto akcii nebola informovaná. Nakoniec sa zhodli, 

že divadlo bude o 16:00 hod. 

Štefan Borkovič – informoval starostku aj poslancov, že bude grant na príspevok na 

vykurovanie obecných priestorov. 

Peter Chren – reagoval na pripomienku p. Frajku, že, „poslanci nič nerobia“ ako poslanec 

robí pre túto obec dosť. Navrhol p. Frajkovi, aby šiel pracovať do komisií. Uviedol, že búracie 

práce na „vystrkove“ je rozkrádanie obecného majetku. Pýtal sa starostky obce, či podala 

žiadosť na VÚC na detské ihrisko.  

Starostka obce - zatiaľ žiadosť nepodala.. 

Peter Chren – zhodnotil pracovnú morálku na obecnom úrade, ktorá je katastrofa.  

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že počas pracovnej doby sú v krčme.  

Peter Chren  - súhlasil s Ing. Jaroslavom Dubcom, že obecný úrad je zaprataný odpadom. 

Štefan Borkovič -  si overoval postup likvidácie obecného majetku. Na základe búracieho 

povolenia sa stavba odpíše. Tu nie je nič nelegálne.  

Ing. Regina Kissová – uviedla, že búracie povolenie je z roku cca 2015/16  potrebuje doklad, 

prečo práve teraz budova zmizla. Potrebujeme zmluvu, alebo objednávku. Doteraz nič 

nemáme a už búrame.  

Starostka obce prisľúbila, že zmluva bude.  

Karol Kováč – informoval, že na zasadnutí komisie sa zhodli, že nálepkový systém na 

smetných nádobách bude aj na budúci rok. Zaujímal sa ako platia osoby v ubytovacích 

zariadeniach, ktoré v našej obci máme.  

Starostka obce – uviedla, že sme upozornili pána, ktorý prevádzkuje takúto ubytovňu a on sa 

ešte nám vyhrážal právnikom. 



Karol Kováč – navrhol nahlásiť takýchto občanov na políciu. 

Štefan Borkovič – sa zaujímal ako skončil súdny spor medzi p. Obertom a p. Ondriašom. 

Poslanci chceli byť informovaní. 

Starostka obce - uviedla, že Peter Ondriaš aj tento súd prehral.  

 

K bodu č. 17. ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 20:18 hod. 

Zvukový záznam zo zasadnutia obecného zastupiteľstva je zverejnený na internetovej stránke 

obce Žitavany: http://www.zitavany.sk/obec-1/zasadnutia-oz/ 

 

 

 

Zapísala: 

Henrieta Herdová   ....................................... 

 

 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Peter  Chren    ........................................ 

 

 

 

 

Roman Ondriaš              ......................................... 

 

 


